
Podsumowanie kadencji Rad Osiedli:
Podziękowania i nowe inicjatywy

- Chciałbym bardzo serdecznie podziękować za tę pracę, ale przede wszystkim za zaangażowanie,
bo to jest przecież społeczna rola i taka od serca. W każdym, kto angażuje się w działalność Rady
Osiedla, musi być dusza społecznika – podkreślał prezydent. Wyraził także nadzieję, że w nowej
kadencji współpraca między władzami miasta a Radami Osiedli będzie się zacieśniać, a ich rola
wzrośnie.

Podobne słowa uznania wyraził przewodniczący Rady Miasta, Mariusz Staszek, który zaznaczył, jak
ważną funkcję pełnią Rady Osiedli jako łącznik między mieszkańcami a władzami miasta. -
Chcieliśmy podziękować za współpracę i za to, że są Państwo łącznikiem między miastem a
mieszkańcami. Bardzo serdecznie dziękuję za ten trud włożony w Państwa działalność” – mówił
Mariusz Staszek.

Władze miasta zapowiadają, że w przyszłości zamierzają wprowadzić nowe inicjatywy, które mają
na celu jeszcze lepszą współpracę z Radami Osiedli. Jednym z pomysłów są tzw. „wizyty studyjne” –
regularne spotkania z przedstawicielami Rad na ich terenach, które pozwolą lepiej zrozumieć
potrzeby i problemy poszczególnych osiedli.

Kolejnym krokiem ma być uruchomienie programu mikrograntów, z których będą mogły korzystać
również Rady Osiedli. Dzięki nim mieszkańcy będą mogli realizować małe projekty,  które pozwolą
mieszkańcom organizować sąsiedzkie wydarzenia, warsztaty i inne lokalne inicjatywy.

Nowe inicjatywy będą miały na celu zacieśnienie współpracy między Radami Osiedli a miastem oraz
wzmocnienie ich roli w życiu lokalnych społeczności.
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